
SPRAWOZDANIE 

Z 

DZIAŁALNOŚCI RADY RODZICÓW 

W ROKU SZKOLNYM 2022/2023 

 

Rada Rodziców w składzie przewodniczący Waldemar Andrzejewski, 

wiceprzewodnicząca Beata Andrzejewska oraz sekretarz Danuta Wójcik i Joanna 

Brudnowska członkiem komisji rewizyjnej, w roku szkolnym 2022/2023 w miarę 

możliwości czasowych, działała w okresie od 26.09.2022 kiedy to została wybrana, 

do 18.09.2023, i tak: 

1. Przewodniczący wraz z żoną brali udział w uroczystości rozpoczęcia roku 

szkolnego. 

2. Zorganizowano wycieczkę szkolną na Śląsk. Niestety wycieczka ta nie doszła 

do skutku z powodu niepełnej ilości chętnych. 

3. Dokonano kolejnego wpisu do Księgi Najaktywniejszych Rodziców Szkoły. 

Wykaz tych rodziców znajduje się w końcowej części Sprawozdania. 

4. Kontynuowano zbiórkę nakrętek od butelek, których na dzień dzisiejszy 

posiadamy ok 1’400 kg. Proponuję dalej to prowadzić a organizację powierzyć 

tym rodzinom, które nieopłacają składek RR. Niech w ten sposób przyczynią 

się do zwiększania stanu konta. 

5. W związku z dniem nauczyciela Rada Rodziców, tak jak w roku poprzednim 

uzgodniła z dyrekcją szkoły sposób uczczenia pracy naszych wspaniałych 

nauczycieli. Propozycją był zakup kawy i herbaty dla nauczycieli do ekspresu 

kawowego, dofinansowanego ze środków RR dwa lata wcześniej. Kawy miało 

starczyć na cały rok, czy się sprawdziło? Nie miałem okazji spytać. 

6. We wrześniu Rada Rodziców po wcześniejszej akceptacji przez grono 

pedagogiczne, zatwierdziła PROGRAM WCHOWAWCZO-DYDAKTYCZNY W 

NSP „ŹRÓDŁA” W SKIERNIEWICACH. 

7. W grudniu zamówiliśmy od RR Mszę świętą za duszę naszego dyrektora, 

która odbyła się w styczniu. 

8. W dalszym ciągu pracowaliśmy z nauczycielami i rodzicami nad rozpoczętą 

trzy lata temu, sprawą obecnej klasy 7. Pod koniec roku szkolnego wiele się 

zmieniło na korzyść. Jak będzie naprawdę zobaczymy w rozpoczętym właśnie 

nowym roku szkolnym. 

9. W dalszym ciągu przewodniczący apelował do rodziców o dotrzymywanie 

obowiązku noszenia przez uczniów mundurków szkolnych. W klasach 

młodszych raczej nie ma z tym problemu ale starsze klasy cały czas 

lekceważą ten wymóg. To my rodzice musimy się połączyć w działaniach 

ponieważ, wydaje mi się, że jak któryś się wyłamuje to reakcja innych uczniów 

jest następująca: „oni nie mają mundurków to czemu ja muszę”. Do problemu 

mundurków chciałbym aby powracać, to jest to co nas odróżnia wyglądem od 

innych. 



10. W styczniu dyrekcja, zaczęła dawać sygnały o tym, że w tym roku będzie 

dziesiąta rocznica powołania do działania naszej szkoły i poprosiła o 

zastanowienie się jak można to przeprowadzić. Przewodniczący 

zaproponował wyjście z tematem na zewnątrz szkoły tak abyśmy nie tylko my 

jak zawsze, we własnym gronie świętowali ale abyśmy pokazali się innym. Po 

wielu analizach doszliśmy do wniosku, że o ile Urząd Miasta Skierniewice 

pozwoli się nam dołączyć do Skierniewickiego Dnia Dziecka, wystawimy tam 

swoje stoisko i wymyślone przez nas atrakcje. Było wiele ciekawych i pięknych 

pomysłów. Niestety najciekawsze nam nie wyszły ale i tak zabłysnęliśmy. Były 

ciasta, lody, woda mineralna do picia dla przechodzących obserwatorów, 

gadżety szkoły. Był konkurs wiedzy o Świętym Stanisławie Kostce, były 

szachy plenerowe, które cieszyły się niesamowitym powodzeniem. Rada 

Rodziców wspomogła szkołę w dostarczeniu wszystkich atrybutów na miejsce 

świętowania jak i z powrotem do szkoły. Wielu rodziców brało udział w 

przeprowadzeniu tego święta poświęcając swój czas tak jak pp. Kolasa,  

Gołębiewska, Siek czy pp. Łopatka, Caban. Wiceprzewodnicząca zajęła się 

zakupem koszulek rocznicowych dla wszystkich chętnych a państwo 

Winciorek zasponsorowali zakup gadżetów, których zakupem zajął się pan 

Wierzbicki. 

11. Rada Rodziców pomogła zorganizować Święto Rodziny. Zorganizowaliśmy 

transport niezbędnych rzeczy ze szkoły i z miejsca świętowania. Państwo 

Witkowscy udostępnili swoje tereny do tego świętowania. 

12. Równolegle z przygotowywaniem uroczystości rocznicowych przewodniczący 

podjął się zorganizowania wycieczki dla starszych klas na Śląsk. Tym razem 

wycieczka doszła do skutku. Zwiedzaliśmy wiele ciekawych miejsc, o których 

można poczytać w jej programie. Wspaniałą niespodziankę zrobiła nam p. 

Teresa Bibik, która wystąpiła z wnioskiem do Ministerstwa Oświaty o 

dofinansowanie tego wyjazdu i w ten sposób zdobyła środki, które pokryły 

56% wartości wycieczki. Przewodniczący brał udział w wycieczce jako opiekun 

z ramienia rodziców. 

13. Przewodniczący brał udział w Dniach Otwartych szkoły. Przedstawił 

pozytywny obraz szkoły widziany z punktu widzenia rodzica ucznia, który 

uczęszcza do naszej szkoły już dziewiąty rok a więc prawie od początku jej 

istnienia. Przewodniczący przedstawił działalność RR w szkole. Przy okazji 

wręczyliśmy bukiety kwiatów dla ustępującej pani Dyrektor oraz dla nowej 

dyrekcji. 

14. Z okazji zakończenia Roku Szkolnego Rada Rodziców przygotowała 

podziękowania w formie koszyka prezentowego oraz dołączonej do niej 

zakładki książkowej wykonanej z drewna z wygrawerowanym napisem 

„Podziękowanie za naukę naszych dzieci w roku szkolnym 2022/23 – Rada 

Rodziców”, w kwocie 95,26 zł. dla każdego nauczyciela oraz innych 

pracowników szkoły. 

15. W ubiegłym roku szkolnym Minister Oświaty przydzielił na początku września 

dotacje do wycieczek szkolnych nie byliśmy do takiej dotacji przygotowani. 

Złożony przez nas wniosek został odrzucony z powodu niedotrzymania 

terminu. Mając na względzie powyższe w tym roku już w sierpniu 

przygotowałem plan wycieczki do Zakopanego i okolic aby jak najszybciej 



złożyć wniosek o dotację. Niestety w tym roku dotacje są przewidziane 

dopiero na okres wiosenny. Jeżeli wycieczka nie dojdzie do skutku w cenach 

bez dotacji to wszystko jest przygotowane i można będzie program uruchomić 

gdy będą środki. 

16. Przewodniczący w ciągu całego roku działał w kierunku zdobywania środków 

dla szkoły. To było promowanie wpłaty 1,5% podatku na konto szkoły. 

Rozpoczęcie promocji naszej szkoły wśród Polonii za oceanem. Pomysł będę 

nadal kontynuował. Przedstawienie Skierniewickiemu Biznesowi, szkoły, jej 

osiągnieć i planów działania w przyszłości. Odbyło się to na zebraniu 

sprawozdawczo-wyborczym Skierniewickiej Izby Gospodarczej. Zachęcałem 

naszych przedsiębiorców do zapisywania swoich pociech do naszej szkoły ale 

również do wsparcia finansowego. Sprawa jest otwarta i również nadal będę ją 

prowadził. 

17. Przewodniczący brał udział w prowadzeniu nowych inwestycji. Jak na razie 

sprawa jest na tyle mało posunięta, że nie ma potrzeby się w nią zagłębiać. 

18. Przewodniczący zainteresował się planowanym projektem wybudowania przez 

Urząd Miasta Skierniewice, „Dynamicznego Placu Zabaw Strefie Eko” na 

działce naszej dzisiejszej szkoły. Wartość projektu ok 100 tyś. zł. Temat dotarł 

do mnie zbyt późno więc nie zdążyłem już nic w tym kierunku zrobić. Sprawa 

ugrzęzła na etapie wyboru firmy wykonawczej. Najniższa oferowana cena za 

ten plac zabaw była o 4 tyś. wyższa niż przewidywał budżet miasta i dlatego 

inwestycja ta została odrzucona. Gdybym wiedział wcześniej to sam 

znalazłbym te 4 tyś. aby nie tracić takiej okazji. 

19. Przewodniczący brał udział w rozpoczęciu roku szkolnego 2023/2024, wyraził 

zadowolenie ze szczęśliwego powrotu uczniów i nauczycieli z wakacji i złożył 

życzenia na rozpoczynający się rok szkolny. 

20. Przewodniczący brał również udział w spotkaniu organizacyjnym dyrekcji 

szkoły z rodzicami, pogratulował i podziękował nauczycielom za wysoki 

poziom nauczania w naszej szkole co plasuje ją na podium szkół w mieście. 

Ponadto, korzystając z okazji spotkania, nawiązując do zakończenia pracy 

swojej w RR, podziękował wszystkim rodzicom za współpracę, złożył życzenia 

na przyszłe lata i wyraził słowa pożegnania. 

21. Jesteśmy na etapie przygotowywania „prezentu” z okazji Dnia Nauczyciela w 

bieżącym roku jako pomoc przyszłej Radzie. Przewodniczący poprosił p. 

Dyrektor aby spytała nauczycieli na Radzie Pedagogicznej o pomysły na ten 

prezent. Otrzymaliśmy trzy propozycje: 

a/ Prenumerata czasopism fachowych 

b/ Abonament stron internetowych z materiałami dla nauczycieli 

c/ Zakup herbaty 

d/ Wyjście do kręgielni 

e/ Wyjście do teatru. 

Oczywiście nowa RR może zaproponować swoje pomysły i to właśnie je 

zrealizować. 

22. Na dzień dzisiejszy nie wszyscy jeszcze wpłacili składki na RR za rok 

2022/2023, bardzo proszę przedstawicieli klas o przypomnienie rodzicom o 

tym zobowiązaniu – listę spóźnialskich przedstawi wiceprzewodnicząca 

przedstawicielom poszczególnych klas. 



23. Podobnie jak w ubiegły mroku udostępniono szkole konto bankowe RR w celu 

zakupu nowych mundurków uczniowskich.  

24. Jak co roku poprosiłem nauczycieli o wskazanie rodziców udzielających się a 

których chcieliby wpisać do naszej księgi. Poniżej lista rodziców nominowana 

do wpisu za rok szkolny 2022/2023: 

 

Klasa 1 

Marta i Marek B., Joanna i Józef B, Anna i Waldemar D, Magdalena Sz-M, 

Anna i Jacek U, Kinga i Dominik Z. 

 

Klasa 2 

Edyta G, Anna A, Marta K-W,  Renata A, Marek C. 

 

Klasa 3 

Elżbieta S 

 

Klasa 4: 

Karolina J-R, Joanna M, Małgorzata B, Katarzyna i Krzysztof Ł. 

 

Klasa 5 

Waldemar i Lidia K, Przemysław i Małgorzata K, Stanisław i Julia G, Tomasz i 

Marta Ch,  Bartłomiej i Monika K 

 

Klasa 6 

Renata i Szymon A, Teresa i Piotr B, Agnieszka i Marek C, Danuta W, Kinga B 

 

Klasa 7 

Katarzyna S, Monika K, Paweł T. 

 

Klasa 8 

Beata i Waldemar A, Marta W, Aneta i Jan  W, Tomasz U, 

Pełne nazwiska zawarte są w Księdze. 

Z otrzymanych od nauczycieli list aktywnych rodziców wynika, że rodzice nie zawiedli 

po raz kolejny, dziękuję Wam za to. Zachęcam do dalszej współpracy nie tylko tych 

co do tej pory się udzielali ale również nowe osoby. Robimy to dla naszych dzieci a 

może i wnuków. 

25. Wiceprzewodnicząca przedstawi sprawozdanie finansowe za kończący się rok  

finansowy. Plan na nowy rok musi już sporządzić nowa Rada. 

26. Na koniec chciałbym bardzo serdecznie podziękować tym wszystkim, którzy 

włączyli swoją pomoc w działaniu Rady Rodziców, na rzecz poszczególnych 

klas i szkoły. Bez Was byłoby ciężko. Chciałbym również podziękować 

wszystkim nauczycielom za piękną współpracę z rodzicami. Dziękuję. 

Tematy dodatkowe do przedyskutowania podczas wolnych wniosków i do realizacji w 

nowym roku. 



27. Głosowanie nad przyjęciem „Szkolnego Programu Wychowawczo-

Profilaktycznego” w szkole Źródła 

28. Koncepcja Kalendarzy 

29. Prosimy przedstawicieli klas aby przypominali spóźnionym rodzicom o wpłacie 

zaległych składek i prośba o wpłaty bieżące. 

30. Bardzo proszę wszystkich rodziców o zgłaszanie wszelkich wniosków, 

problemów i uwag co do działania Szkoły, Rady Rodziców, Nauczycieli w celu 

podwyższania jakości działania naszej placówki. Jak można to zrobić? Proszę 

Was o rozmowy z wychowawcami, dyrekcją, Radą Rodziców ewentualnie 

składanie tych wniosków do skrzynki listowej. Zdarzają się sytuacje kiedy 

rodzice rozwiązują umowę ze szkołą. Czasami są to naprawdę błahe powody, 

które urastają do wielkich rozmiarów. A szkoda. 

31. Proponuję aby podobnie jak w ubiegłych latach nowa Rada pytała nauczycieli 

w czym mogłaby wspomóc ich pracę. 

32. Myślę, że nadal ważnym tematem jest poszukiwanie dofinansowań dla szkoły. 

 

       Przewodniczący Rady Rodziców 

             Waldemar Andrzejewski 

 


